
Stauning Skole – Stauning Bhv. 
Fællesbestyrelsen 

 
 
Dagsorden 

 

Bestyrelsesmøde: Mandag den 24/9 kl. 18.45 – 21.15  
 

 
Mødeleder: Jette 

Kaffe: Marianne 

Afbud: Merethe 

 
 
 
1. Tidspunkt 18.45 – 18.50 
        
Godkendelse af dagsorden og mødeplan  
 
Beslutning:  
Dagsorden godkendt.  
Som hovedregel, skal den mødeplan der er meldt ud overholdes, da der er mange, der 

skal koordinere datoer, hvilket er svært at få til at passe. Da der er få, der ikke 
kan et par enkelte dage, holdes der fast i de udmeldte datoer. 

 
 
 
2. Tidspunkt 18.50 – 19.05 
 
Kort nyt fra  

Til orientering: 
 

1. Elevrådet (elevråd) 
 Jeppe elevrådsformand, Sissel næstformand.  
Der er kommet mikroovne på skolen, og nye legesager ud til, Lige efter ferien 
fik vi street bolde. Den 4.10 er der elevrådsfest for 4-5- og 6. klasse. Der er 9 
forældre, der vil hjælpe til festen og 2 ekstra der vil bage. Der bliver forskellige 
sjove aktiviteter, så man glæder sig til en sjov aften. 
 

2. Børnehaven og SFO (medarbejderrep.) 
 
I Børnehuset er vi fagligt optagede af dagtilbuds PLF/PLC uddannelse og ikke 
mindst det, at indrette lokaler, så vi i endnu højere grad kan skabe 
spændende læringsmiljøer for vores børn.  
Den styrkede læreplan og den nye dagtilbudslov er omdrejningspunktet for 
vores pædagogiske arbejde. 
 
 



3. Stauning Skole (medarbejderrep.) 
Lejrturen har været en succes, men tager også en del forberedelsestid, Er 
man afsted 2 dage, tager det 20 timer af ens forberedelsestid. Timerne der 
bruges til lejr, tages ud af den enkelte lærers forberedelsespulje, hvilket kan 
mærkes, da der ikke er mange fuldtidsansatte lærere. Nogle er glade for 
investeringen og muligheden for at møde børnene på en anden måde, 
medens andre synes, at de kommer til at mangle forberedelsestimerne. Det 
har været godt, at lejren var på kendt grund.  
Der er glæde over skolens mentorordning, hvilket vi også på lejren ser sikrer 
tryghed, da de ældre elever ”tager sig af” de yngre elever. Hvordan oplever 
forældrene at få børn tilbage efter lejr? 
Der er meget positive tilbagemeldinger fra børn og forældre. Oplevelsen er, at 
børnene også har været glade for at være på tur i kendte rammer. Få ældre 
elever, har haft oplevelsen af, at det var ”kedeligt” at være samme sted igen 
iår. Så alt i alt taknemmelighed ift. lejrturen og al den dannelse, som eleverne 
får på sådan en tur, men om det er 20 timer værd bliver spørgsmålet? 
Sissel og Jeppe melder tilbage, at det har været en fantastisk tur, og at det 
har været ok, at lejren forgik i kendte rammer. 
 
Indsatstimer i dansk er fortsat dette skoleår. Som klasselærer har man én 
lektion om ugen til at fordybe sig med sine elever. Dette kan bruges til at tage 
de enkelte elever ud, mhp at have fokus på deres faglige udvikling. 
Makerspace er sat i gang – afventer input fra Johnni. 

 
3. Tidspunkt 19.05 – 19.45 
        
Orientering om bestyrelsesarbejdet og kommende kursus (Jakob)  
 
Til orientering/drøftelse: 
 
Jakob orienterer omkring bestyrelsens sammensætning og handlemuligheder. 
 
 
Der uddeles skolebestyrelsens håndbog til alle medlemmer og herefter er der 4 spørgsmål 

til alle, som bedes besvares. Efter dette samler Jakob og Vibeke 
tilbagemeldingerne ind, sådan at disse kan være med til at skabe grobund for 
et fremadrettet aktivt bestyrelses arbejde, hvor alle oplever, at der er 
forventningsafstemt og rammesat, hvilke forventninger der er til møderne og 
bestyrelsesarbejdet. Jakob og Vibeke tager input og pointer med til næste 
bestyrelsesmøde i november. 

 
 
4. Tidspunkt 19.45 – 20.00 
        
Årshjul (Jakob) – (Fællesmøde med fællesbestyrelsen og evt. personalet drøftes) 
 
Til orientering/drøftelse: 
Der drøftes muligheden for at personale og bestyrelse deltager sammen på evt. en 

oplægsdag, sådan at bestyrelsen får fornemmelsen af, hvad der pt rører sig i 
personalegrupperne, og ligeledes får mulighed for at sparre og indgå i dialog 
med hinanden. 

 



Der er enighed om, at støtteforeningen deltager på bestyrelsesmødet i november den 
første times tid. Inge tager invitationen med til næste møde i støtteforeningen. 

 
 
5. Tidspunkt 20.00 – 20.05 
        
Terrorberedskabsplan (Jakob) 
 
Til drøftelse: 
Jakob giver en orientering omkring skolens og Børnehusets terror beredskabsplan. Denne 

plan må ikke være offentlig tilgængelig, så derfor informeres der blot om, at 
Skole og Børnehus har udarbejdet en fælles terrorberedskabsplan. 

 
 
 
6. Tidspunkt 20.05 – 20.15 
        
Madordning bhv (Vibeke) – Se bilag 
 
Til drøftelse: 
Det besluttes, at den kommunale frokostordningen vælges fra. 
 
 
 

7. Tidspunkt 20.15 – 20.25 
        
Fremtid 

• Nyt fra Støtteforeningen/Fællesudvalget (X, Jakob) Fordeling af møder. 
 
Til orientering/drøftelse: 
 
Første møde i støtteforeningen er i morgen, så der er ikke pt. meget nyt. 
Støtteforeningen har haft en bod ved Bundsbæk mølle, der har solgt snacks osv.  
Pt. er der en ide/ønske om at udskifte inventar i skolekøkkenet. Der indhentes tilbud 
ift. pris osv, og der efterspørges medlemmer til en arbejdsgruppe. Dette vender 
Jette med Merethe, for at finde ud af, om hun kunne være interesseret i at indgå i 
arbejdsgruppen?  
 
Inge vælges til at deltage på støtteforeningens møder. 
 
Støtteforeningens bus skal repareres for en del penge. 
 

• Børn fra Skjern – Buskørsel mm. 
 
Pt. er der ca. 20 børn, der kører med støtteforeningens bus, da der efterhånden er 
ved at være så gode busforbindelser til Skjern. 
 

• Diverse 
 
 
 



 

8. Tidspunkt 20.25 – 20.40 
 
Meddelelser fra: 
 
• Formanden:  

Der er generalforsamling i skole og forældre den 24.11. Er der ønske om, at 
denne bestyrelse deltager på disse møder? Jette sender invitationen videre til 
de øvrige bestyrelsesmedlemmer og dette drøftes på næste 
bestyrelsesmødes formøde. 

 
• Forældrevalgte 

Der har været flere klager ift. en buschauffør. Jakob har rettet henvendelse 
med en klage over forskellige episoder. Efterfølgende har Jakob modtaget en 
undskyldning og ikke fundet anledning til at gøre yderligere ved sagen. 

 
• Pædagogiske råd 

 
 
• Ledelsen 

 
Til orientering: 

 
I Børnehuset arbejder vi med om organisering ift. børnegrupper, og indretning 
af lokaler for at skabe spændende læringsmiljøer for børnene – både i 
børnehave og SFO. 
 
Vi får en uddannet pædagog i job afklaringsforløb i vuggestuen. Hun skal til 
opstart være 15 timer i vuggestuen frem til og med december med stor 
sandsynlighed for forlængelse.  
 
Der er også jobtræning på skolen – en kvinde i et afklaringsforløb ift. flexjob 
og ligeledes en yngre assistent, der hovedsageligt er med i de yngste klasser.   
En mand kommer i jobtræning hos Ivan – og hans opgaver bliver blandt andet 
at male i Børnehuset.  
 
Frugtordningen har været en tung udgiftspost på skolen. Skolen har nu fået 
bevilget en ordning, hvor de får gratis skolefrugt. I første omgang ligger skolen 
selv pengene ud, og efterfølgende refunderes pengene ved årsskiftet til 
skolen. Dette er muligt for et år ad gangen. 

 
 
 
 
9. Tidspunkt 20.40 – 20.45 
 
Eventuelt 
 
Til orientering:   
 
 



 
Med venlig hilsen 
 
Jette, Vibeke og Jakob 


